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Närvarande:  
 
Arbetsgivare 
  
Stadsdelsdirektör Ann-Christine Hansson 
Äldreomsorgsavdelningen 
Förskoleavdelningen 
Socialtjänstavdelningen 
Ekonomiavdelningen 
HR-avdelningen  

Lena Slotte  
Lena Forsberg 
Anna Hamlin 
Förhinder  
Pål Tennek 
Evelina Michaelson pkt 6 
 
 
 

Facklig organisation  
 
Kommunal 
Lärarförbundet 
SACO 
Akademikerförbundet SSR 
Ledarna 
Vision 
Vårdförbundet 

 
Roberto Molina Vivar 
Jenny Hallgren 
Carl Korch 
Frida Vernström  
Förhinder 
Förhinder 
Förhinder 
 

  
 
Tidpunkt: 2023-05-17 kl. 13:00 – 15:00 
          
Plats: Skype och Vita valvet 
 
 

 1. Dagordning 
 
Utsänd dagordning fastställdes.  

 2. Protokollsjustering 
 
Anmälan av justerat protokoll från förvaltningsgruppens sammanträde 20 april 
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2023.  

  3. Information 
 
Stadsdelsdirektören  
Inget att notera 
Äldreomsorgsavdelningen 
Inventeringen av äldreomsorgens ledningsstruktur pågår, ska vara klart 2juni. 
Arbetsbelastningsenkät, liknande den inom förskolan, arbetet är påbörjat och 
kommer att skickas ut efter sommaren 
Förskoleavdelningen 
Intervjuer pågår till ny rektor 
Socialtjänstavdelningen 
Arbetsbelastningsenkät skall skickas ut i september, en pilot är gjort nu i vår. 
Ekonomiavdelningen 
Inget att notera 
HR-avdelningen’ 
Annons för Hr-konsult precis utlagd 
 

 4. Beslutsärende Flytt 
 
De partsgemensamma riskbedömningarna som genomförts för förvaltningen 
inklusive enheten för Tryggt mottagande är färdigställda och fackliga parter har 
haft möjlighet att inkomma med synpunkter. Riskbedömningarna kommer att 
följas upp i samverkan under hösten och efter inflyttning, i syfte att vidtagna 
åtgärder haft önskad effekt.  
 
Akademikerförbundet SSR är oenig till förslaget, man anser inte att verksamheten 
lämpar sig för arbete i kontorslandskap, med hänvisning till att riskerna är för 
höga för medlemmarna. Med hänvisning till svårt att koncentrera sig på 
uppdraget, klientkontakter, att inte kunna sitta avskilt är viktigt. 
Kommunal, SACO och Sveriges Lärare ställer sig bakom oenigheten. 
Akademikerförbundet SSR och SACO framför ändå att processen med flytten har 
skötts på ett föredömligt sätt.  
 
 
5. Nämndärenden/handlingar till stadsdelsnämndens nästa 
sammanträde den 25 maj 2023  
-Stadsdelsdirektören gick igenom ärendelistan. Ärendena finns att läsa på: 
https://edokmeetings.stockholm.se/committees/kungsholmens-stadsdelsnämnd 

-T1 

https://edokmeetings.stockholm.se/committees/kungsholmens-stadsdelsn%C3%A4mnd
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6. Systematiskt arbetsmiljöarbete 
 
Jämix 
Stadsdelens siffror för 2022 går igenom. Ingen större förändring sen 2021. 
Stadsdelen har liknande resultat som andra kommuner. 
 
Uppföljning av samverkan 
Fackliga sidan har följande synpunkter:  
Sveriges Lärare: anser det fungerar bra överlag, sena kallelser ibland, bra dialoger, 
känner sig delaktiga, dock svårt med förberedelsetid i praktiken. 
Kommunal: är nöjda överlag, sena kallelser ibland, kort om tid att förbereda, 
protokollen från förskolan nås inte. Lösning bör hittas på detta ett förslag är en 
samarbetsyta. 
Akademikerförbundet SSR: fungerar bra överlag, saknar protokoll ibland alla 
enheter har sina utmaningar. 
SACO: fungerar bra, bra dialoger på bra möten, håller med övrigas synpunkter. 
Arbetsgivarens synpunkter: 
Äldreomsorgen: fungerar väl, återbud kommer dock inte och ingen dyker upp 
vilket är frustrerande, önskar återkoppling om förhinder. 
Förskolan: inget negativt, alltid välbesökta samverkansmöten inom avdelningen 
Socialtjänsten: fungerar väl på enhetsnivå, inte helt optimalt på avdelningsnivå där 
uppslutningen är låg och saknar återbud. Signeringen av protokollen fungerar inte 
tillfredsställande. 
FVG: samverkan fungerar väl, bra närvaro, bra dialog, respekt finns för varandras 
olika uppdrag.  
 
Arbetsgivarens information om situationen kring Covid-19 
Inget att notera 
 
Flytt till tekniska nämndhuset 
Trivsel och arbetsmiljögruppen har påbörjat sitt arbete om förhållningssätt, sociala 
aktiviteter mm.  
En grupp arbetar med möblering i besöksrum och reception just nu. 

 

 

7. Frågor från de fackliga organisationerna  
Visions fråga om hur många som tog ut friskvårdsbidraget 2022, frågan kvarstår 
till junimötet. 
 
8. Information från de fackliga organisationerna 
Kommunal påbörjar löneöversyn nu i juni med förskolan och fortsätter med 
övriga i höst. 
Sveriges lärare har varit ute på arbetsplatsbesök.  
Akademikerförbundet SSR ska ha nytt årsmöte.  
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Sekreterare: Johanna Widh 

   
 
Ann-Christine Hansson 

  

Stadsdelsdirektör   
  
 
 Kommunal 
 
 Sveriges Lärare 
 
 Akademikerförbundet SSR 
 
 SACO 
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